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“Vragen halfuurtje” 
 
Raadsvergadering 17 juli 
 
Onderwerp: gebruik gronden Natura 2000 en in het bijzonder de 
Engbertsdijksvenen 
 
De PvdA GroenLinks is teleurgesteld in de beantwoording van de vragen en vindt dat 
het college wel erg veel "doorschuift" naar enerzijds de provincie als eigenaar en 
anderzijds naar het BAC. 
 
Wij benieuwd of u nu bijna twee maand later wel concreter op de gestelde vragen 
een antwoord kunt geven? 
 
Wij willen van het college weten of zij nu wel of niet bereid zijn om voor uitlopen op 
de ontwikkelingen rondom de Engbertdsdijksvenen om nu al zoveel mogelijk natuur 
inclusief beheer te realiseren?   
 
Het kan toch niet zo zijn dat er ontwikkelingen plaats vinden op gronden van de 
overheid  de samenleving die tegenstrijdig zijn aan de  toekomstige  gebruiksfunctie . 
Het lijkt nu veel op het "paard achter de wagen spannen"  
De toekomstige gebruiksfunctie dient leidend te zijn, waarbij dus invullingen 
ondergeschikt dienen te zijn aan de gebruiksfunctie zijnde natuur.   
 
PvdA GroenLinks Twenterand 
Stephan Reusken 
 


